
 
 

 
 

 
 
 
 

 

VERSLAG  14 MAART 2023 
 

Aanwezig : Roy Binkhorst, Dianne Bloo(verslag), Katinka van Heerde (secr.), Martine 
Huurnink(voorz.), Margreet Kiers, Angelique Koier, Peter Krük, Lies Meijerink, Agnes 
Simons en Jan Wierda. 
Afwezig   : Alet Wijtvliet en Talytha Schothuis (notulist) 
Te gast    : Fred van der Vegte, Harrie Mulder, Caroline van Oosten en wethouder Peter 
Wormskamp. 
 
Locatie:   Gemeentehuis   
Tijd:         19:30 – 21:30 uur 

 

Agendapunten                                            
1. Welkom en Introductie       
   op de agenda  

• i.v.m. het afscheid van Fred en Harrie behandelen we eerst punt 8, daarna punt 2. 

2. Afscheid Fred en  
    Harrie van Adviesraad  
    Sociaal Domein 

• Wethouder Wormskamp vindt de naamswijziging van Cliëntenraad in Adviesraad 
Sociaal Domein een goede verandering. Hiermee is de adviesraad van het verleden 
naar het heden gehaald. We spreken liever van inwoners, dan van cliënten. Fred en 
Harrie hebben gezorgd voor een warme overdracht naar de vrijwel geheel nieuwe 
adviesraad.  Peter Krük vindt dat Fred het lang volgehouden heeft in de adviesraad 
en wel vanaf 2014. Fred bracht zijn inbreng veelal met kritische noot maar op een 
prettige manier. Hij heeft zich ingezet voor het betrekken van externe partijen en gaf 
goede input aan de adviezen die zijn uitgebracht in de afgelopen jaren. Hij had altijd 
een mening ook als anderen die niet hadden.  
Harrie heeft er al die jaren voor gezorgd dat het secretariaat tot in de puntjes 
verzorgd werd. Ook aan de adviezen aan het college.  Hij maakte jaarlijks het 
jaarverslag. Peter dankt beiden hartelijk voor hun inzet en dit wordt bekrachtigd met 
een cadeau, een bos bloemen en een fles wijn. 

• Roy wilde graag zijn waardering overbrengen aan Fred en Harrie en droeg een heel 
passend, op de personen gericht, gedicht voor. De adviesraad was onder de indruk 
van zijn gedichtkunst. 

• Fred gaf aan blij te zijn met de warme overdracht en het feit dat er zich nieuwe leden 
beschikbaar hebben gesteld in zo’n variatie en met zo’n deskundigheid. Harrie geeft 
aan geraakt te zijn door het gedicht van Roy. Hij vindt het bijna jammer dat hij 
afscheid neemt van de adviesraad nu er zo n diversiteit aan deskundigheid is 
aangetreden. Harrie richtte zijn woord tot Peter en zegt bewondering te hebben voor 
de bescheidenheid waarmee Peter zich altijd opstelde en de samenwerking was altijd 
goed. 

  
3. Nieuwe beleidsregels  
    WMO  
 
 

• Toelichting Peter Krük en Caroline van Oosten(juridisch beleidsmedewerker) 
beleidsregels en verordeningen:  
beleidsregels zijn een gemeentelijke toevoeging van regels aan een verordening. Als 
beleidsregels zijn vastgesteld, kan men zich hierop beroepen. Worden er in een 
verordening dingen veranderd, dan moeten de beleidsregels veelal ook hierop 
worden aangepast. Deze moet samen op één lijn lopen. In een verordening heeft het 
college ruimte om dingen aan te passen en vast te leggen. Zijn in de beleidsregels 
norm kaders aangepast, dan moet dit ook in de verordening worden doorgevoerd.  

• Beleidsregels WMO 
De belangrijkste wijziging is dat de beleidsregels meer geschreven zijn naar deze tijd. 
De oude versie is immers van 2004-2006.  
Agnes heeft haar huiswerk goed gedaan en komt met de volgende vragen:  
- Zij zou graag als aanvulling van ASD zien dat de WMO ook iets kan doen in de 

periode van overbrugging naar de WLZ.  Peter geeft aan dat in de verordening 



 
 

staat de WMO een voorliggende voorziening is op de WLZ. Dus de overbrugging 
is mogelijk. 

- Kijken naar andere gezinsleden bij hulpvraag WMO: kan een hulpverlener van de 
WMO ook in het systeem van Jeugd kijken? Nee, dat kan niet, maar onderling 
overleg is welmogelijk. De privacy wordt ook afgedekt door de AVG. 

- Wat iemand aan voorzieningen heeft wordt  onderschat . Dit kan een tweede zijn 
met bijvoorbeeld MEE. Met het woord “vooronderzoek”, kunnen wij dit 
vervangen.  

Afspraak: Roy en Agnes maken een voorstel voor een advies namens de ASD . 
4. Reactie B&W op ASD   
    advies m.b.t  Jaar-   
    werkplan Beschermd  
    thuis  

• Beschermd wonen moet met 100 plekken worden afgebouwd. Dat lukt niet met het 
huidige grote aantal aanbieders. De inkrimping heeft niet als gevolg dat er minder 
keuze is in diversiteit aan aanbieders. Alle gemeenten moeten een volledig pakket 
kunnen leveren.  

• Feedback Peter Kruk op advies van ASD  (inhoud en vorm) 
De schrijvers van het advies hebben vooral vragen gesteld, maar eigenlijk geen advies 
gegeven. In feite moet ASD het college adviseren met onderbouwing waarom zij iets 
moeten doen of anders moeten doen.  Voor de nieuwe ASD is dit nog leerproces. 
Maar, het college heeft wel op alle vragen antwoord gegeven en een aantal 
voorstellen van de ASD overgenomen. In oktober gaan we aan de slag met het leren 
schrijven van adviezen.  

5.      Hoe komt    
         gemeentelijk beleid   
         tot stand?  

• Fred heeft de verschillende processtappen in een halve A4 uitgewerkt. 
Beschreven staat in welke processtappen gemeentelijk beleid tot stand komt en op 
welke momenten de ASD dan inbreng heeft.  

6.a.   Missie en visie ASD  
          vaststellen 

• Het document heeft al enkele keren op de agenda van de ASD gestaan en er zijn 
verder geen voorstellen voor wijzigingen. Het wordt in deze versie vastgesteld en kan  
op de website van de gemeente Voorst geplaatst worden.  

6.b.  activiteiten planning     
         ASD 2023 

• activiteiten verdelen over de ASD leden. Roy wil Katinka en Martine wel assisteren 

6.c.  Wethouder Peter  
        Wormskamp     
        uitnodigen 

• in 1 van de volgende vergaderingen om met ons over missie en voorgestelde 
activiteiten in gesprek te gaan , bijv. in vergadering van 9 mei. 

7.     Professional  
        uitnodigen in onze  
        vergadering 

• We hebben dit jaar nog 7 ASD vergaderingen. Besloten wordt om professionals uit te 
nodigen die te maken hebben met onderwerpen waarover wij in gesprek gaan. Peter 
zal de onderwerpen die op de LTA staan aan ASD doorgeven. 

8.    Vragen en  
       mededelingen 

 

8.a. bijeenkomst   
       trapliften en WMO   
       hulpmiddelen op 21  
       en/of 23 maart 

• Peter, Roy en Agnes nemen deel.  Advies ASD uitbrengen vermoedelijk na 4 tot 6 
weken. Nader bericht volgt. 

8.b. Voorbereiding  
       workshop 10 okt.    
       2023 “advies        
       uitbrengen door ASD”  

• Naast Martine en Katinka, neemt Angelique deel aan de vergadering met Petra vd 
Horst van de landelijke organisatie De Koepel via Teams op 2 juni van 16.00-17.00 
uur. 

 
8.c. vervangend  
       voorzitter 11 april a.s. 

• Wegens vakantie van Martine vervangt Margreet haar 

 
8.d. netwerkbijeenkomst  
       14 maart 2023     
       stichting Mens en  
       Welzijn “Er wel zijn” 
 
 
 

• Jan Wierda heeft namens de ASD deelgenomen aan de netwerkbijeenkomst. Er 
waren ongeveer 40 deelnemers waaronder veel medewerkers van de gemeente. Het 
doel was elkaar beter leren kennen. Centraal stond het thema “hoe vertrouwen en 
interesse de relatie met de inwoner beïnvloed. Hij vond het een waardevolle 
bijeenkomst en deelde enkele markante uitspraken met ons: 

     - Iedereen doet zijn werk goed, alleen de inwoner houdt zich niet aan de kaders 
     - voorkomen wat gebeurd is 



 
 

 
 
 
 
 

In contact met inwoners is het vooral belangrijk om vertrouwen op te bouwen, goed 
te luisteren en niet meteen met je eigen verhaal te komen als de inwoner iets vertelt. 
Inwoners met een probleem vallen vaak in nieuwe/andere problemen. Impact van 
events in je leven; bespreek dit met elkaar, voorkomen van negatieve spiraal.  
 Jan heeft aan de bijeenkomst een afspraak overgehouden met een 
schoolmaatschappelijk werker. We horen het verloop t.z.t. 

8.e. Deelname ASD aan  
        Ronde Tafel  
        bijeenkomsten 
 

• We worden niet uitgenodigd voor de Ronde tafel gesprekken vanuit onze rol als ASD, 
want de beleidsvoorstellen die daar besproken worden zijn al in eerdere fase van een 
ASD advies voorzien. Wel kunnen we op persoonlijke titel/ interesse altijd 
deelnemen. 

8.f. presentatie ASD op  
       website gemeente  
       Voorst 

• We zijn in gesprek met de communicatiemedewerker van de gemeente Voorst om 
onze notulen en andere documenten op de website te plaatsen en vernieuwing van 
ons logo. 

9.   Rondvraag • Roy vraagt om een speciaal e-mail account voor de ASD. Hij krijgt veel mail, ook van 
school, en moet dan zoeken naar de stukken van de ASD.  Het advies aan Roy is zelf 
een extra Gmail adres aan te maken voor de ASD.  

  
 

 
  



 
 

 
 
 


